
ПРОТОКОЛ № 9

Днес, 04.09.2023 г., от 17,30 часа се проведе заседание на Обществения съвет на 
СУ „Васил Левски” гр. Карлово. Присъстваха: Николай Костадинов Дойчинов - 
председател, Евгения Колева Кирилова, Станка Христова Ненкова, д-р Ирина Андреева 
Балева-Манчева, Детелина Иванова Лилова, Севдалина Албенова Ръмбъл, Антон Дзанев 
Минев -  представител на Община Карлово и г-жа Манчева -  директор на училището.

Заседанието протече при следния дневен ред:

1. Обсъждане на учебните планове за учениците за учебната 2023/2024 година.
Докладва: г-жа М. Манчева — 
директор на училището

2. Информация за изпълнение на Стратегията на училището през учебната 2022/2023 
г. и обсъждане на предложения за актуализиране на Стратегията за учебната 
2023/2024 година.

Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

3. Информация за извършените ремонтни дейности, за готовността на училището за 
новата учебна година, за текущи проблеми и предложения за решаването им.

Докладва: г-жа М. Манчева -  
директор на училището

По първа точка от дневния ред г-жа Манчева запозна членовете на Обществения 
съвет с приетите от педагогическия съвет учебни планове за учебната 2023/2024 година.

Предложението е:
1. В избираемите часове учениците:

От I до IV клас да изучават български език и литература, математика и
английски език;

от V до VII клас -  1 час български език и литература, 1 час математика и 1 
час въведение в СТЕМ и програмиране.

от VIII3 клас - 2 часа немски език ( като втори чужд език); 
от 1Ха клас -  1 час английски език, 0,5 часа испански език; 
от 1X6 клас -  1 час биология и здравно образование, 0,5 часа химия и 

опазване на околната среда;
от 1Хв клас -  1 час ИТ и 0,5 часа информатика;
от Ха клас -  1 час БЕЛ, 2 часа английски език, 1,5 часа немски/испански 

език, 1 час математика;
от Хб клас -  1 час БЕЛ, 1 часа английски език, 1 час математика; 0,5 часа 

ИТ, 1 час биология и здравно образование, 1 час химия и опазване на околната среда.
от Хв клас -  1 час БЕЛ, 1 час английски език, 1 час математика, 1час 

информатика и 1,5 часа ИТ,
от Х1а клас -  2 часа история и цивилизации; 
от XI6 клас -  2 часа БЕЛ; 
от Х1в клас -  2 часа БЕЛ;
от ХНа клас -  2 часа БЕЛ/история и цивилизации;



от XII6 клас -  2 часа БЕЛ; 
от ХПв клас -  2 часа БЕЛ.

2. Обучението на учениците от VIII клас да се провежда по учебните планове за 
профили „Чужди езици”, „ Природни науки” и „Софтуерни и хардуерни науки” с 
интензивно изучаване на чужд език.

След обсъждане на предложението Общественият съвет на СУ „Васил Левски” 
гр. Карлово със 7 гласа „за”, „против” -  няма, „въздържали се” -  няма,

РЕШИ:

1. Съгласува учебните планове за учебната 2023/2024 година.
Срок: учебната 2023/2024 год.
Отг. Директорът

По втора точка от дневния ред г-жа Манчева представи информация за 
изпълнение на Стратегията на училището през учебната 2022/2023 г. и за предложения за
актуализиране на Стратегията за учебната 2023/2024 година. Предложението на комисията
е промяна на приоритетните направления. Гя обърна внимание на факта, че стратегията е 
със срок до 2025 година. Резултатите за учебната 2022/2023 година са показателни за 
ефективността на Стратегията.

РЕШИ:

1. Приема информацията за изпълнение на Стратегията на СУ „Васил 
Левски” гр. Карлово през учебната 2022/2023 година.

2. Съгласува промени в Стратегията на училището за учебната 2023/2024
година.

Срок: учебната 2023/2024 год.
Отг. Директорът

По трета точка от дневния ред г-жа Манчева запозна членовете на Обществения 
съвет с информация за извършените ремонтни дейности, за готовността на училището за 
новата учебна година, за текущи проблеми и предложения за решаването им.

За обезпечаване на образователния процес с педагогически специалисти 
предстои назначаването на учител по изобразително изкуство. Г-жа Манчева сподели, че 
за позицията има кандидати и увери присъстващите, че няма да има проблем при 
попълване на педагогическата колегия.

След приключване на изказванията Общественият съвет със 7 гласа „за”, 
„против” -  няма, „въздържали се” -  няма, взе следното решение:

1. Приема информацията на извършените ремонтни дейности, за 
готовността на училището за новата учебна година, за текущи проблеми и предложенията 
за решаването им.

Срок: 15.09.2023 г.
Отг. Директорът



Поради изчерпване на дневния ред закри заседанието в 18,25 часа.

Изготвил: Председател:
(Детелина Иванова) (Н. Дойчи


